



VACANCY ANNOUNCEMENT

Project Manager / Site Engineer

Location: Damascus, Syria | Position: Full-time

Start date: 01 December 2026

About the organization

Syria German Human Social Network is a German non-governmental organization dedicated to supporting vulnerable communities through humanitarian relief and sustainable development projects. We are seeking a qualified Project Manager / Site Engineer to oversee and manage our civil construction and rehabilitation projects.

Key responsibilities

- Directly supervise construction and rehabilitation projects, including schools, health centers, and repairs to damaged homes.
- Monitor project timelines, progress, and scope to ensure deliverables are completed on schedule.
- Ensure high-quality work in line with technical specifications and safety standards.
- Track budgets, control expenditures, and manage project resources effectively.
- Coordinate with contractors, field workers, local authorities, and project stakeholders.
- Prepare regular progress reports, quality assessments, and site inspection logs.

Qualifications and requirements

- Bachelor's degree in Civil Engineering, Architecture, Project Management, or a related field.
- At least one year of experience in site supervision, civil construction, or engineering project management; INGO experience is an advantage.
- Strong knowledge of site management, structural safety, and quality control.
- Excellent command of Arabic and English; knowledge of German is an advantage.
- Good working knowledge of AutoCAD.
- Strong organizational, communication, and leadership skills.



إعلان توظيف

مدير مشروع / مهندس موقع

مكان العمل: دمشق، سوريا • نوع الوظيفة: دوام كامل
تاريخ بدء العمل: ١ كانون الأول ٢٠٢٦

عن المنظمة

الشبكة السورية الألمانية الإنسانية الاجتماعية منظمة غير حكومية ألمانية تعمل على دعم المجتمعات الأكثر احتياجاً من خلال مشاريع الإغاثة الإنسانية والتنمية المستدامة. نبحث عن مدير مشروع أو مهندس موقع مؤهل للإشراف على مشاريع البناء والترميم التابعة للمنظمة وإدارتها.

المسؤوليات الرئيسية

- الإشراف المباشر على تنفيذ المشاريع الإنشائية والتأهيلية، مثل المدارس والمراكز الصحية وترميم المنازل المتضررة.
- متابعة الجدول الزمني وتقديم المشروع ونطاق العمل لضمان إنجاز المهام في المواعيد المحددة.
- ضمان جودة التنفيذ وفقاً للمواصفات الفنية ومعايير السلامة المعتمدة.
- متابعة الميزانية وضبط المصروفات وإدارة موارد المشروع بفاعلية.
- التنسيق مع المقاولين والعاملين في الموقع والسلطات المحلية والجهات المعنية.
- إعداد تقارير دورية عن سير العمل، ووثائق ضبط الجودة، وسجلات المعاينة الميدانية.

المؤهلات والمتطلبات

- شهادة بكالوريوس في الهندسة المدنية أو الهندسة المعمارية أو إدارة المشاريع أو مجال ذي صلة.
- خبرة لا تقل عن سنة في الإشراف على المواقع أو الإنشاءات المدنية أو إدارة المشاريع الهندسية؛ وتُعد الخبرة مع المنظمات غير الحكومية الدولية ميزة إضافية.
- معرفة قوية بإدارة المواقع الإنشائية ومعايير السلامة الإنشائية وضبط الجودة.
- إتقان ممتاز للغتين العربية والإنكليزية؛ وتُعد معرفة اللغة الألمانية ميزة إضافية.
- معرفة جيدة باستخدام برنامج أوتوكاد.
- مهارات ممتازة في التنظيم والتواصل والتنسيق والقيادة.